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Dinsdag 14 november om 20.00 uur in De Schulenburch.

 

1. Opening en mededelingen  

2. Meerjarig Onderhoudsplan, wat doet de gemeente tegen het verzakken?  

3. Uitleg over de aanleg van de rotonde N212/N405  

4. Toekomst van De Schulenburch:

     Presentatie van het plan van het bestuur van De Schulenburch  

5. Rondvraag 

VAN HET DORPSPLATFORM KAMERIK:

Agenda Openbare Vergadering



   Kamerik Vandaag nieuws   3

in Kamerik en twee in Zegveld aangepakt zouden worden, maar daar 
horen we nu niets meer van. Wat de plannen van de gemeente met 
de verzakte wegen zijn, kunt u dus ook horen op 14 november – en 
natuurlijk kunt u daar ook over meepraten. 

We organiseren op 4 november een ‘Dorpsschouw’ over dit 
onderwerp, waarbij we met vertegenwoordigers van de gemeente en 
inwoners een wandeling langs de verzakte wegen in het oudere deel 
van het dorp maken. Wat we daar tegenkomen kunnen we ook mooi 
gebruiken voor het gesprek met de gemeente tijdens de Openbare 
Vergadering.

Tot slot hebben we de provincie gevraagd om de plannen voor 
de rotonde N212/N422 (Spruitweg/ing. Enschedeweg) te komen 
presenteren. Het is de bedoeling dat deze rotonde in 2024 wordt 
aangelegd.

De moeite waard om erbij te zijn dus! Graag tot 14 november.

Ko Droogers
Voorzitter Dorpsplatform Kamerik

Op 14 november vindt er weer een Openbare Vergadering van het 
Dorpsplatform plaats. Alle inwoners van Kamerik zijn dan welkom in 
De Schulenburch om mee te praten over zaken die belangrijk voor 
ons dorp zijn. We plannen drie van dergelijke vergaderingen per jaar, 
maar niet altijd zijn er voldoende onderwerpen om u uit te nodigen 
naar het dorpshuis te komen. Zo is de vorige OV niet doorgegaan. 
Deze keer is dat heel anders! We hebben een paar heel belangrijke 
onderwerpen op de agenda staan.

Allereerst ons dorpshuis en de sporthal De Schulenburch. Het gaat 
om de presentatie van een plan van het bestuur van De Schulenburch 
voor een nieuw dorpshuis met sporthal. Zoals we al eerder in 
Kamerik Vandaag schreven, is het gebouw sterk verouderd en 
voldoet het niet meer aan de hedendaagse eisen. Een werkgroep 
met direct betrokkenen, waar ik voorzitter van was, heeft een 
inventarisatie gemaakt van de gewenste toekomstige functies voor 
een dorpshuis. Op basis daarvan is in maart 2021 een advies aan de 
gemeente aangeboden met het verzoek om twee varianten uit te 
werken. Helaas heeft de gemeente de laatste tijd geen geld en geen 
menskracht. Dus er is eigenlijk nog niets met het advies gedaan, 
terwijl de situatie rond het beheer van De Schulenburch steeds 
nijpender wordt, onder andere door de energieprijzen. Dit heeft 
ertoe geleid dat het bestuur van De Schulenburch zelf een plan heeft 
laten maken, inclusief een financiële onderbouwing. Bent u benieuwd 
naar dit plan en wilt u uw mening hierover geven? Kom dan zeker 14 
november!

Een ander belangrijk onderwerp is het zakken van onze wegen. De 
wegen in de Kanis zijn op palen gezet en zullen niet meer zakken, 
maar het heeft veel geld gekost en het ligt niet in de verwachting dat 
de gemeente de andere wegen in Kamerik ook zo gaat aanpakken. 
Maar ze zakken wel en op een bepaald moment moet er toch iets 
gebeuren. In het verleden had de gemeente een Deltaplan voor de 
verzakte wegen opgesteld, waarin stond dat om het jaar twee wegen 

VAN HET DORPSPLATFORM KAMERIK:

Voorwoord door Ko Droogers

Evenementen, activiteiten en nog veel meer!

November
St. Activiteitenhuis
Meerdere activiteiten
Zie pg. 6

4 november
Rollatorpop
Locatie: De Bijn
Tijd: 21.00 – 02.00

7 november, 5 december
Repair Café
Locatie: Nijverheidsweg 15
Tijd: 14.00 – 16.30

10 en 11 november
Goede Doelen Dagen
Locatie: Elim, Burgemeester 
Talsmaweg 19
Tijden: zie pg. 6

14 november
Openbare Vergadering
Locatie: De Schulenburch
Aanvang: 20.00 uur

18 november
Onderhoud 
Breenplantsoen
Tijd: 09.00 – 11.00

24 november
Kippenknip
Dierententoonstelling
Locatie: De Schulenburch

Heeft u ook een evenement of activiteit voor de agenda? Mail deze dan naar: redactie@kamerikvandaag.nl

KAMERIK

AGENDA

25 november
Sinterklaasintocht
Locatie: Burgemeester 
Breenplantsoen
Aanvang: 13.00 

13 december
Kerstconcert in 
De Cope
Aanvang: 20.00
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Nieuws van het Dorpsplatform

Nieuws van het Dorpsplatform Kamerik
Via deze rubriek houdt het Dorpsplatform Kamerik u op de hoogte 
van de onderwerpen waar wij mee bezig zijn en van de onder-
werpen die wij met de gemeente bespreken.

Openbare Vergadering
Op dinsdag 14 november houden we weer een Openbare Vergadering 
om 20.00 uur in De Schulenburch. Belangrijk agendapunt voor die 
vergadering is de toekomst van De Schulenburch. In deze rubriek 
hebben we u op de hoogte gehouden van de werkzaamheden van de 
werkgroep Toekomst Schulenburch. In augustus schreven we: 

Op 6 juli hebben leden van de werkgroep ‘Toekomst Schulenburch’ 
en van het bestuur van De Schulenburch opnieuw gesproken met 
vertegenwoordigers van de gemeente. De stand van zaken is dat er 
na de zomer een voorstel voor de gemeenteraad wordt voorbereid 
om te voldoen aan de motie die een tijdje geleden door de raad is 
aangenomen. In deze motie is aangegeven dat er vóór het eind van dit 
jaar een haalbare variant voor herontwikkeling van De Schulenburch 
aan de raad moet worden aangeboden. De gemeenteraad krijgt in 
dat voorstel keuzes voorgelegd, gekoppeld aan bedragen. Dan zal 
duidelijk worden wat er haalbaar is wat betreft de herontwikkeling. 
Afgesproken is dat de werkgroep en het bestuur worden betrokken 
bij het maken van het raadsvoorstel. We kunnen dan kijken wat 
de varianten worden en zo nodig met raadsleden en/of fracties in 
overleg. Wordt vervolgd dus.

Bij de gemeente spelen problemen met personeelsbezetting en 
beschikbaarheid van financiële middelen, mede daarom is er nog 
geen raadsvoorstel opgesteld. Inmiddels heeft het bestuur van De 
Schulenburch zelf een plan laten maken, waar alle functies in passen 
en dat betaalbaar is door er appartementen in op te nemen. Dit plan 
is aan de gemeente voorgelegd. De gemeente bekijkt momenteel 
of dit plan uitvoerbaar is. Daarom hebben we het bestuur van De 
Schulenburch uitgenodigd om hun plan op 14 november te presente-
ren in onze Openbare Vergadering.

De groencommissie heeft de gemeente vragen gesteld over het 
maaien van de bermen. Foto: Kees de Kwaasteniet.

De stand van zaken rond De Schulenburch wordt besproken 
op de Openbare Vergadering van 14 november.

Een ander agendapunt is de het onderhoud van de wegen in Kamerik. 
De laatste jaren is er alleen groot onderhoud in de Kanis geweest en 
is er, naar onze mening, (te) weinig aandacht geweest voor de overige 
wegen van Kamerik. We hebben de gemeente gevraagd wat de 
aanpak wordt in de komende jaren.

Tot slot hebben we de provincie Utrecht uitgenodigd om uitleg te 
geven over hun plannen voor de rotonde N212/N422 (kruising Spruit-
weg en ing. Enschedeweg), die ze in 2024 aan willen gaan leggen.

Groenzaken
De Groencommissie heeft nog geen antwoord gekregen van de 
gemeente over gestelde vragen rond het maaien van de bermen, 
de biodiversiteit, het betrokken worden bij uitvraag voor een nieuw 
onderhoudscontract, het groenonderhoud in de Kanis en het maaien 
van de kruispunten. Hopelijk kunnen we hierover in de volgende 
Kamerik Vandaag meer vertellen.

Zorg en Welzijn
De stand van zaken rond de toekomst van De Schulenburch wordt 
toegelicht en besproken op de Openbare Vergadering. De huidige 
situatie van De Schulenburch blijft ons zorgen baren; het Dorpsplat-
form ontvangt hierover geen positieve informatie van het bestuur van 
De Schulenburch.

De realisatie van het Beweegpark komt heel dichtbij. In december 
van dit jaar gaat Sports2Play samen met hovenier De Jong aan 
de slag om het Beweegpark in het Park Mijzijde te realiseren. Het 
Beweegpark komt aan de kant van De Molentocht, aan de rand van 
het ronde pleintje, net voorbij de brug. Tegelijk met de aanleg van het 
Beweegpark wordt de jeu de boulesbaan in het Park Mijzijde weer in 
ere hersteld. En om de plannen voor het Park Mijzijde af te sluiten: 
de werkgroep Natuurspeeltuin heeft goed overleg met de gemeente 
en hoopt in de volgende Kamerik Vandaag hun ontwerp en verdere 
plannen met de bewoners van Kamerik te delen.

Woningbouw
De informatieavond over het plan De Opkamer is door veel inwoners 
bezocht. Ons is niet duidelijk hoe het staat met de belangstelling voor 
dit project. We hebben hierover navraag gedaan bij de gemeente, 
echter nog geen informatie ontvangen. Ook is ons niet bekend wat op 
dit moment de stand van zaken is rond de bouwplannen op de locatie 
Eben-Haëzer.
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Kameriks nieuws

Verkeerszaken
• De signalering bij de toegang naar de Boerinn vanaf de Van Tey-

lingenweg is verbeterd. Aandachtspunt is nu nog de signalering 
vanaf de Boerinn naar het fietspad. Hierover is navraag gedaan 
bij de Boerinn, die aangegeven hebben dit op te zullen pakken.

• Aan de gemeente is gevraagd aandacht te geven aan de aan- 
sluiting van het fietspad Oortjespad op de Van Teylingenweg. 
Ook met het oog op de gewijzigde verkeerssituatie na het 
weghalen van het fietsbruggetje aldaar.

• De gemeente is begonnen met een studie naar een veilige 
fietsroute Kamerik – Woerden. We hebben de omgevings- 
manager uitgenodigd voor ons eerstvolgend overleg. Zodra er 
meer bekend is, zullen we u hierover informeren.

Samenstelling Dorpsplatform
• In juni hebben we gemeld dat Map Brouwer haar vertrek uit het 

Dorpsplatform had aangekondigd. Gelukkig is Marlies de Kwaas-
teniet enthousiast om het secretariaat over te nemen, waarmee 
de continuïteit van het dagelijks bestuur is gewaarborgd.

• Dick Verschoor, jarenlang voorzitter van de Verkeerscommissie 
heeft besloten zijn lidmaatschap aan het eind van het jaar te 
beëindigen. Het voorzitterschap wordt overgenomen door 
André Kemp. André eindigt daarmee zijn werkzaamheden in de 
Groencommissie. Heeft u belangstelling voor groenbeheer en 
wilt u op dat gebied uw steentje bijdragen? Laat dit weten aan 
het secretariaat: dorpsplatform@kamerikvandaag.nl.

• Helaas is Jacqueline Eberwijn genoodzaakt haar lidmaatschap 
van het Dorpsplatform te beëindigen. We zijn daarom op zoek 
naar een inwoner met belangstelling voor het sociale domein die 
mee wil gaan doen aan het Dorpsplatform. Belangstelling? Meld 
u aan bij het secretariaat: dorpsplatform@kamerikvandaag.nl.

Dorpsschouw
Op zaterdag 4 november vanaf 10.30 uur organiseren we een 
Dorpsschouw. Dit jaar zijn de verzakte wegen in het oudere deel van 
Kamerik het thema. Vanaf De Schulenburch maken we een wandeling 
om samen met de gemeente en belangstellende raadsleden de 
situatie te bekijken. 

INGEZONDEN:

Natuur en Milieufederatie Utrecht organiseert in Kamerik 
gesprek over duurzame verdienmodellen van boeren
Op 9 november organiseert de Natuur en Milieufederatie Utrecht 
(NMU) een dialoog over welke rol burgers spelen bij duurzame ver-
dienmodellen van boeren. Hoe zorgen we samen voor een Nederland 
waarin landbouw en natuur hand in hand gaan? 

Van 20:00 tot 21:30 uur gaan panellisten Meino Smit, Monique van 
der Laan, Marten Verdenius en Margriet van Vianen met elkaar én de 
zaal in gesprek. De dialoog vindt plaats op boerderij De Beekhoeve 
in Kamerik. De avond is gratis toegankelijk, maar je moet je wel even 
aanmelden via de website van de NMU.  

Programma
We starten de avond met spreker Meino Smit. Hij is een biologische 
boer en onderzoeker en publiceerde in 2022 het zeer succesvolle 
boek “Naar een duurzame landbouw in 2040: een nieuw perspectief”. 
Als onderzoeker bracht hij in kaart welke inzet van land, energie en 
grondstoffen er nodig zijn voor het huidige landbouwmodel. 

Verrassende conclusie: volgens Smit is de agrarische sector er sinds 
1950 op achteruitgegaan. In zijn boek schetst hij een alternatieve 
route, naar een toekomst waarin duurzame landbouw de norm 
is. Smit gaat specifiek in op zijn perspectief voor een duurzame 
landbouwsector. Boeren kunnen alleen verduurzamen als de hele 
maatschappij daar een rol in speelt, is zijn boodschap.

Na het eerste gedeelte van de avond gaan we over tot een panelge-
sprek, met deze sprekers: 
• Meino Smit, onderzoeker en bioboer in Drenthe 
• Boerin Monique van der Laan van Boerderij De Beekhoeve in 

Kamerik 
• Marten Verdenius, oprichter More than Milk Amsterdam 

(MOMA) 

• Margriet van Vianen, Projectleider Voedselagenda bij de 
provincie Utrecht

Op de avond van 9 november gaan deze panellisten met elkaar en de 
zaal in gesprek over welke rol burgers spelen bij het verduurzamen 
van de landbouw. Welke verdienmodellen bestaan er waarin 
landbouw en natuur samenkomen? En wat is een goede verhouding 
van subsidies versus de vrije markt? En welke rol kan de gemiddelde 
Nederlander spelen bij het verduurzamen van de landbouw? 

Praktische informatie 
Datum: donderdag 9 november 2023.
Tijd: 20:00 – 21:30 uur, aansluitend borrel.
Locatie: Boerderij De Beekhoeve, Van Teylingenweg 172, 3471 GK 
Kamerik.
Kosten: Gratis.
Aanmelding: via de website van de NMU, https://www.nmu.nl/
project/in-gesprek-rol-burgers-duurzame-verdienmodellen-boeren.
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Voor maar € 0,65 per kaart (een kerstpostzegel van Post.nl kost dit jaar € 0,96) gaat ‘Kamerik bouwt voor Oeganda’ ook dit jaar weer kerstkaar-
ten bezorgen in Kamerik, Woerden, Woerdense Verlaat, Zegveld, Harmelen, Kockengen en Linschoten. Een échte kaart met uw kerstwens is 
toch altijd nog leuker dan een mailtje of een appje! De volledige opbrengst gaat naar de scholieren in Chawolo.

U kunt uw kerstkaarten in de doos doen bij Bakker Griffioen, Hallehuis 2. Stop alle volledig geadresseerde kaarten in 
de doos in een envelop met uw naam, 06-nummer en het verschuldigde bedrag er op. Wij kunnen u een tikkie sturen. 
Contant geld mag ook in de envelop, met daarop vermeld het aantal kaarten maal € 0,65. Ook kunt u uw kaarten afgeven 
bij Gijs en Engelien de Heer, Waterstoep 11. 

De kerstpost kan vanaf woensdag 6 december tot en met donderdag 21 december worden ingeleverd. De kaarten worden binnen enkele dagen 
na inlevering bezorgd tot uiterlijk 23 december. Bedrijven, scholen en verenigingen kunnen ook hun kerstpost inleveren.

Kamerikse activiteiten

INGEZONDEN DOOR GIJS EN ENGELIEN DE HEER:

Kerstkaartenbezorgactie voor CD-Hope

INGEZONDEN:

Goede Doelen Dagen in Elim
Ook dit jaar worden de Goede Doelen Dagen gehouden in Elim, 
Burgemeester Talsmaweg 19: vrijdag 10 november van 14.30 – 20.00 
uur en zaterdag 11 november van 10.00 – 13.30 uur.

Wat wordt er verkocht en wat zijn de goede doelen?
• Liesbeth Romijn en haar zus Gea staan voor het eerst in Elim om 

in één jaar tijd € 20.000,00 op te halen voor Stichting Tot Heils 
des Volks (strijd tegen mensenhandel en gedwongen prostitutie 
in Nederland). Zij verkopen onder andere grote, warmgebakken, 
verse stroopwafels, teddy tassen en heerlijk warme pantoffel-
sokken. Er is voor de kinderen een knutseltafel waar ze leuke 
werkjes kunnen maken.

• Een Taartenbakworkshop wordt op vrijdagavond om 19.00 
uur gegeven door Sylvia van Maanen, bestemd voor Heleen 
Dandash-Van de Berg.

• ‘Stichting Ontmoeting’ (opvang voor dak- en thuislozen) 
verkoopt onder andere decoratie en sjaals, verse baksels en 
ander lekkernijen.

• Bij ‘Woord en Daad’ (bestrijding van armoede wereldwijd) kunt 
u terecht voor fair-trade koffie uit Nicaragua, voor zowel zakken 
filterkoffie als -bonen. Ook voor wens- en kerstkaarten, diamond 
painting en decemberzegels.

• Anneke Los-Meijers verkoopt Producten uit Israël, onder andere 
voor huidverzorging, rode en witte wijn, jam, dadelpasta, diverse 
soorten thee, chocola, kruiden en nog veel meer lekkere en 
leuke dingen.

• ‘CD-Hope’ staat er met handgemaakte wenskaarten voor de zes 
scholieren in Oeganda. Ook zijn er al kerstkaarten te koop en 
wordt de jaarlijkse ‘kerstkaarten schrijfactie’ voor de inwoners 
van Chawolo gehouden. Er zijn onder andere kettingen en 
armbandjes, gehaakte kraamcadeautjes en knuffels en theezak-
jes uit Oeganda te koop. Het enveloppenspel voor kinderen en 
volwassenen ontbreekt ook deze keer niet.

• GZB (Gereformeerde Zendingsbond) staat er weer met Bijbelse 
Dagboeken.

• De Medische Zending doet ook weer mee. Gerben is de zoon 
van oud predikant van de Hervormde Kerk dominee Boon, en 
woont met zijn vrouw en kinderen in Ghana. Gerben is tropen-
arts en Dorien verpleegkundige. Ze zijn een kraamkliniek aan het 
opzetten.

Elly Oskam verzorgt op de Goede Doelen Markt de catering. Kom 
gerust vrijdagavond bij ons eten of kom zaterdag tussen de middag 
lunchen. In elk geval zullen er diverse soepen en broodjes zijn. En de 
koffie en thee met cake of iets dergelijks staan ook voor u klaar.

 
        
 

 
                     PROGRAMMA november 2023 

  Voor iedereen  uit Kamerik en omgeving. 

  Inlichtingen en aanmelden: Tonny Bouwman (06-39592713 )                                             

Wanneer Activiteit en tijd 

Maandagmiddag   Gezelligheidsbridge van 13.30 - 17.00 uur   

Dinsdagochtend  Wandelen van 9.30 - 10.30 uur  (daarna koffie)    

Dinsdagochtend Muziekproject Zing en Speel van 10.30 uur - 11.30 uur 

Dinsdagmiddag  Spellenmiddag & klaverjassen 14.00 - 16.00 uur 
 Laatste dinsdag v.d. maand BINGO: 28 november  

Woensdagmiddag  Samen eten van 12.00 - 13.00 uur    

Donderdagochtend  Bridge voor iedereen van 9.30 - 12.30 uur  

Donderdagmiddag  Zitgymnastiek van 14.00 - 15.00 uur    

Vrijdagochtend Dorpskamer van 10.00 - 11.30 uur   
 2e vrijdag v.d. maand Bloemschikken: 10 november 

Vrijdagavond  Prijsklaverjassen vanaf 20.00 uur 
 Deze maand: 10 en 24 november. 

De Stichting Activiteitenhuis organiseert activiteiten en faciliteert 
nieuwe initiatieven door en voor de inwoners van Kamerik.  
Activiteiten vinden plaats in De Cope, Berkenlaan 51. Hieronder 
staat ons programma voor november.
 
Inlichtingen en aanmelden: Tonny Bouwman (06 39 59 27 13).

Voor iedereen in Kamerik en omgeving.

INGEZONDEN:

Novemberprogramma
Stichting Activiteitenhuis
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Brood met smeersels   4,5
Carpaccio      7,5
Tomatensoep    5
Uiensoep     5

Al onze hoofdgerechten worden geserveerd
met friet en mayonaise.

Inclusief friet, appelmoes, wicky en
een verrassing.

Vo�gerechten

Carpaccio salade    8,5
Kip salade     7,5
Garnalen salade    8,5

Frikandel   5,50
Kroket   5,50
Kaassou�e   5,50
Kipnuggets   5,50
Hamburger   5,50

Maaltijdsalades

Vlees
Kipsate     13,5
Schnitzel*     13,5
Varkenshaas*     15
Ossenhaaspuntjes*    15
Cordon Bleu    12,5
Angusburger    13,5
Schulenburcher    14

*Saus naar keuze: Champignon-, Peper- of 
Strogano�saus.

Vis
Zalmfilet     13,5
Scholfilet    13,5
Gamba’s    13,5

Hoofdgerechten Kindermenu

3 gangen menu € 24,50

Informeer naar onze 
vegetarische gerechten

Bami speciaal    10,5
Nasi speciaal     10,5
Halve kip + friet    10
Kapsalon     7,5

Lekker
American Cheesecake   6,75
Advocaat Coupe    6,75
Sorbet    6,75
Dame Blanche    6,75
IJs met warme kersen   6,75

Nagerechten

O v e r s t e k  2
KAMER I K  DORP

        
       

‘liefdevol herinneren’ 

www.unalome-uitvaartbegeleiding.nl

Manuela Wiltenburg |  06-50905152 | Kamerik

afscheid
samen
in alle rust
stap voor stap
liefdevol
met aandacht
betrokken 
passend
naar uw wens

www.ovkamerik.nl
Ervaar ook wat Onderling verzekeren is!

Voorhuis 51b Kamerik
info@ovkamerik.nl

0348-402123
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V.Teylingenweg 132 A 
3471 GH  Kamerik 
0348-401635 
info@roestkamerik.nl 
www.roestkamerik.nl 

 Lounges 
Overkappingen 
Schuren 
Bouwmaterialen 
Tuinmaterialen 
Bestrating 
Zand & Grond, 
Grind & Split.  

Contact 
Pieter Timmerman
T 0348-402986
Kamerik 

U kunt bij ons ook terecht voor: 
• IT beheer on- en offsite
• Project/migratie management
• Datalijnen en draadloze netwerken
• Nieuwe hard- en software

www.tal-ict.com

Wij staan voor u klaar!

Heeft u iemand nodig
               voor uw ICT zaken?
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Kamerikse activiteiten

INGEZONDEN:

Kerst in de Cope

Hij komt, hij komt, die 
lieve goede Sint!

INGEZONDEN DOOR JEVAKA:

Op zaterdag 25 november 2023 om 13.00 verwachten wij 
Sinterklaas en zijn Pieten op het bordes van het oude gemeen-
tehuis aan het Burgemeester Breenplantsoen. Na een feestelijke 
ontvangst met veel muziek en dans, lopen we in optocht naar De 
Schulenburch en barst het feest pas echt los. 

Er zijn allerlei spelletjes, een meet and greet met Sinterklaas en 
de mogelijkheid om op de foto te gaan met een Piet. Natuurlijk 
ontbreekt ook een cadeautje niet. Een middag vol gezelligheid 
waarbij iedereen welkom is!

Voor meer informatie over de Sinterklaasintocht en de 
kaartverkoop, kijk op: www.jevaka.nl.

Wist u dat er een heus Kameriks Sinterklaasjournaal bestaat?  
Volg de gebeurtenissen via Jevaka Kamerik op Youtube: zoek 
naar het Kamerikse Sinterklaasjournaal. Dit hilarische, lokale 
Sinterklaasjournaal is te volgen vanaf 20 november 2023.

Het Repair Café is elke eerste dinsdagmiddag van de maand 
open, van 14.00 uur tot 16.30 uur. De komende maanden is dat 
op 7 november, 5 december en 3 januari. Bij het Repair Café 
kunt u kleine elektrische apparaten en kleding laten repareren. 
Bijvoorbeeld een broek korter maken. Terwijl u wacht op de 
reparatie is er koffie en thee. Adres: Nijverheidsweg 15.

INGEZONDEN:

Data Repair Café

De voorbereidingen zijn in volle gang. Zaterdag 3 februari 2024 
vindt het Verenigingenspel in de Schulenburch plaats. Reserveert 
u deze datum alvast in uw agenda? In de loop van november zal 
de inschrijving hiervoor openen. Houd uw e-mail (bij eerdere 
deelname), Kamerik Vandaag, Facebook en/of De Kamerikse 
Evenementen Kalender in de gaten. Iedereen is van harte uit-
genodigd om met een team van vier personen deel te nemen. 

Save the Date! Kameriks
Verenigingenspel 2024

INGEZONDEN:
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Verenigingen Uitgelicht: LTC Kamerik

LTC Kamerik voorzitter Vincent van 't Hoofd op de tennisbaan.

50 jaar geleden werd LTC (Lawn Tennis Club) Kamerik opgericht. Dit 
werd uitbundig gevierd op zaterdag 9 september. Reden genoeg om 
in gesprek te gaan met de huidige voorzitter Vincent van ’t Hoofd.

Kun je iets vertellen over de oprichting van LTC Kamerik?
In Kamerik werden er 50/55 jaar geleden veel nieuwe woningen 
gebouwd. Een groepje niet-Kamerikers die toen in Kamerik kwamen 
wonen hadden met elkaar bedacht om een tennisvereniging te star-
ten. Het heeft ongeveer twee jaar geduurd voordat zij officieel een 
tennisvereniging hadden opgericht en de inschrijving bij de KNLTB (de 
tennisbond) afgerond was. Dat was dus in 1973. Toen hebben ze vrij 
snel het stukje grond waar de vereniging gevestigd is gekregen. Later 
is dat voor het symbolische bedrag van één gulden overgedragen 
aan de vereniging. Alles is dus eigendom van de vereniging, zowel de 
grond als de gebouwen. Onze leden hebben dit zelf, zonder hulp van 
de gemeente, gebouwd en daarna altijd onderhouden. 

Dus helemaal zonder subsidies?
De laatste 20, 30 jaar hebben we wel steun gehad van onder andere 
het VSB fonds Woerden en de Rabobank en andere sponsoren. Met 
name bij grote investeringen zoals bijvoorbeeld de baanrenovaties en 
verbouwing en verduurzaming van het clubgebouw. 

Hoeveel leden telt LTC Kamerik op dit moment?
Ongeveer 190 seniorleden en 45 jeugdleden. Het is een redelijk 
stabiele hoeveelheid leden en een gezond aantal om de vereniging 
draaiende te houden. Zoals bij de meeste sportverenigingen in 
Kamerik bestaan de inkomsten voornamelijk uit de contributie en 
de baromzet. Dat heb je nodig om de lopende kosten te betalen. Wij 
reserveren uit die inkomsten geld voor de baanrenovatie die eens per 
tien jaar ongeveer moet plaatsvinden. Dat zijn forse uitgaven. 

Jullie bestaan dit jaar 50 jaar en dat hebben jullie 9 september 
jongstleden gevierd. Wat hebben jullie gedaan?
We hebben dit gevierd in combinatie met het Nachttoernooi. Dat is 
een toernooi dat we elk jaar organiseren en erg  goed wordt bezocht. 
Om die reden hebben we het gecombineerd, want dan weet je zeker 
dat als je iets organiseert het ook druk is. We waren zelf erg blij met 
de opkomst. Vanaf 16.00 uur vierden we het al, er waren toen toch al 
100 mensen.

Hoe hebben jullie invulling gegeven aan die dag?
We zijn teruggegaan in de tijd en we hebben zoveel mogelijk foto- en 
filmmateriaal verzameld. Ook bouwtekeningen, schetsen en vergun-
ningen. Hier hebben we een verhaal van gemaakt en we hebben dit 
met elkaar in de kantine bekeken. Aansluitend was er een receptie/
borrel. Er waren ook veel oud-leden, oud-bestuurders en niet-leden 
aanwezig. Het is leuk dat iedereen zo betrokken is en een kijkje 
kwam nemen bij onze vereniging. Voor de jeugd was er ook van alles 
georganiseerd en voor niet-leden was er tijdens het Nachttoermooi 
een tennis-clinic. Binnenkort volgt er ook nog een officieel momentje 
met de KNLTB want ze konden op 9 september niet aanwezig zijn. Zij 
reiken dan een oorkonde uit.

Zijn jullie op zoek naar nieuwe leden?
Ik denk dat een vereniging altijd wel nieuwe leden kan gebruiken. Veel 
senioren stromen op latere leeftijd in omdat ze bijvoorbeeld stoppen 
met een andere sport of een tweede sport zoeken. De meeste leden 
hebben niet getennist vanaf jonge leeftijd dus we proberen ze goed 
te begeleiden. Een beginnend lid moet ook wel even één of twee jaar 
investeren in tennisles om het spel onder de knie te krijgen, want het 
is wel een technisch spelletje.

INTERVIEW: MANUELA WILTENBURG. RECENTE FOTO: KEES DE KWAASTENIET.  OUDE FOTO UIT EIGEN ARCHIEF.

In gesprek met de voorzitter 
van jubilerend LTC Kamerik
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Verenigingen Uitgelicht: LTC Kamerik

Bestaat ‘Maak Kennis met Tennis’ nog?
Ja, dat doen we elk jaar zo rond maart/april. Niet-leden kunnen dan 
gratis vier proeflessen volgen met een aantal andere deelnemers om 
te kijken of de sport iets voor ze is. Vaak kunnen we aan het einde van 
deze vier weken wel een paar nieuwe leden verwelkomen.

Ook voor de jeugd is er Maak Kennis met Tennis, via het Sjorsboekje 
dat op de basisschool wordt verspreid. Vasthouden van jeugd is wat 
lastiger. Als kinderen naar de middelbare school gaan, krijgen ze het 
drukker en dan is tennis vaak de eerste sport die afvalt als ze meer-
dere sporten doen. Later wordt de tennis dan soms weer opgepakt.

Hebben jullie een vaste tennisleraar of tennisschool?
We hebben al vele jaren een fijne samenwerking met Tennisschool 
Kramer en Schuit. Marloes verzorgt alle lessen in Kamerik. 

Hoe lang ben je nu voorzitter, Vincent?
Alweer twaalf jaar.

Dat is bijna een kwart van het bestaan van LTC Kamerik!
Lang alweer, hé! Ik heb het overgenomen van Rob Kwakkenbos en 
die was ook een ruime tien jaar voorzitter. Maar dat komt denk ik 
omdat we een heel leuk bestuur hebben met mensen die allemaal 
enthousiast zijn en hun verantwoordelijkheden pakken. Dan gaat het 
vanzelf. 

Waar ben je nou het meest trots op als voorzitter?
De meeste leden doen actief mee en vele pakken dingen uit zichzelf 
op. We zijn een hele sociale en gezellige vereniging. Ook voor nieuwe 
leden en nieuwe inwoners van Kamerik. We zijn open en toegankelijk 
en we willen de drempel laag houden voor iedereen. Of je nou 
competitie speelt of alleen vrij wilt tennissen. Alles kan en alles mag.

Klopt het dat er plannen zijn voor een padelbaan?
Ja dat klopt, daar zijn we al twee jaar mee bezig. Dat is op dit moment 
het belangrijkste voor onze vereniging. Het is een héél snel groeiende 
sport. In heel veel landen is de sport vaak ná voetbal de tweede sport 
van dat land. Het is dus geen hype, het is iets dat blijft. Ik denk zelf dat 
de tennisverenigingen die over 20 jaar nog bestaan een combinatie 
van tennis en padel aanbieden.

Padel is een mix van tennis en squash en wordt gespeeld met vier 
personen op een rechthoekig veld. Een padelbaan is 10 meter 
breed en 20 meter lang en is omringd door wanden. In bijna alle 
gevallen zijn de wanden een combinatie van glas en een hekwerk. 
Tijdens het spel zijn de wanden onderdeel van het spel. De 
puntentelling is gelijk aan de puntentelling van tennis en is vaak 
best of 3 sets. Bron: www.padelwereld.nl.

Speel je graag padel en/of wil je meer weten? of
Wil je meehelpen en sluit je aan bij de padelcommissie?

Stuur een mail naar Vincent van ‘t Hoofd: voorzitter@ltckamerik.nl.

Kun je meer vertellen over die ontwikkeling in Kamerik?
LTC Kamerik heeft nog een stuk grond tussen de tennis en voetbal 
dat op dit moment niet wordt gebruikt. We willen daar graag twee 
padelbanen aanleggen. Onze leden willen dat ook graag, zij gaan 
daar nu voor naar Woerden omdat het daar al wel is. TV Cromwijck 
voorziet in acht banen die altijd helemaal vol zitten. Het is nog niet zo 
eenvoudig deze aan te leggen, zeker in woonwijken, want het gebruik 
van de banen kan geluidsoverlast geven. Dat is ook volop in het 
nieuws geweest. Bij ons liggen de banen relatief ver van de woningen 
af. We hebben de afgelopen twee jaar vooral gebruikt om dingen uit 

te zoeken. Het ene is de financiële haalbaarheid, want het is een grote 
investering. En het tweede is hoe te voorkomen dat je geluidsoverlast 
krijgt. De overheid heeft er een jaar over gedaan om duidelijke 
richtlijnen af te geven. Er is dus ook besloten door de overheid dat 
hiervoor een akoestisch onderzoek moet worden uitgevoerd. Dat is 
een gedetailleerd onderzoek waar niet alleen wordt gekeken naar de 
afstand tot de woningen maar ook wat er gebeurt op de grond die 
tussen de padelbanen en de woningen ligt. Als er andere activiteiten 
plaatsvinden die ook geluid geven, wordt dat bij elkaar opgeteld. Je 
valt dan binnen of buiten die norm.

Is dat onderzoek al uitgevoerd door LTC Kamerik?
We hebben alles voorbereid, maar we willen pas geld uitgeven aan 
het onderzoek als we ook zeker weten of het plan financieel haalbaar 
is. We weten wel dat als we het onderzoek laten plaatsvinden dat we 
ruim binnen de norm blijven, daar verwachten we geen problemen. 
Onze padelcommissie onderzoekt dus ook de financiële haalbaarheid. 
Het bestuur vindt het op dit moment nog niet gezond voor de 
vereniging om te investeren, de kosten moeten eerst naar beneden.

Hoe ziet de toekomst er uit?
De vereniging wil graag dat in de toekomst zoveel mogelijk Kamerikers 
gebruik kunnen maken van deze padelbanen. De aanleg van de 
padelbanen duurt sowieso zeven tot negen maanden. Door onder 
andere interviews als deze weten de Kamerikse inwoners straks van 
het bestaan. We willen Kamerikers dan als eerste de gelegenheid 
geven lid te worden. Maak kenbaar dat men geïnteresseerd is (stuur 
dus vooral een mail!). Men wordt dan op de hoogte gehouden van de 
vorderingen en als eerste benaderd voor het lidmaatschap.

Lawn Tennis Club Kamerik
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Vrijwilligers in het Zonnetje: De Bijn

Op 1 september jongstleden opende Jeugdsoos De Bijn opnieuw 
haar deuren na een lange tijd gesloten te zijn geweest.  Een groepje 
volwassenen (ouders) trok zich het lot van de Kamerikse jeugd aan. 
Ze vormden samen een (tijdelijk) bestuur en zijn aan de slag gegaan 
de Bijn nieuw leven in te blazen. Dat kan natuurlijk niet zónder die 
jeugd. Wij spraken Fay en Sepp over de Bijn én de behoeften van de 
Kamerikse jeugd.

Kunnen jullie jezelf even voorstellen?
Ik ben Fay Jonker en ben twintig jaar. Ik woon al mijn hele leven in 
Kamerik. Voor Corona kwam ik ook al in de Bijn. Ik was toen dus een 
jaar of vijftien/zestien. Toen kwamen er vooral ‘ouderen’ naar de Bijn. 
Ik bedoel dan 18 plussers. Dus het is fijn dat er nu ook iets voor een 
jongere doelgroep is want ik had er toen niet zo heel veel aan. 

Mijn naam is Sepp Wiltenburg, ik ben vijftien jaar oud en kom ook uit 
Kamerik. Ik was voor de opening nog nooit in de Bijn geweest. Toen ik 
er van hoorde vond ik het wel erg leuk om de Bijn mee op te knappen 
en mee te helpen de jeugd weer in de Bijn te krijgen. Mijn zus ging 
eerder wel met haar vrienden naar de Bijn, zij ging daar altijd met 
heel veel plezier heen.

De Bijn is een hele tijd gesloten geweest. Heb je het gemist, Fay?
Ik heb niet persé de Bijn gemist, maar wel  het uitgaan voor mijn 
leeftijdsgroep (onder 18) in de buurt. En ook als je 18+ bent is het 
fijn als je in de buurt terecht kan voor een feestje. Je moet anders 
altijd naar Utrecht of nog verder wil je ergens een leuk feestje kunnen 
vieren. In Woerden is er al helemaal niks. Daar is de leeftijd altijd 18+, 
zoals bijvoorbeeld De Pompier. En bij Café Victoria is de leeftijd 21+ 
geworden, dus daar kom je gewoon niet binnen. Het is lastig voor 
de jeugd om ergens naar toe te gaan. Het liefste wil je gewoon uit 

In gesprek met Fay Jonker en Sepp 
Wiltenburg, vrijwilligers in de Bijn

kunnen gaan in de buurt. Lekker makkelijk en je bent zo weer thuis. 

Dus toen er nieuw leven in de Bijn werd geblazen dachten jullie: Hé, 
daar wil ik wel bij helpen!?
Fay: Ja, inderdaad. Shirley van Rossum, een goede vriendin van mijn 
moeder, vertelde het mij. Het leek me leuk om te helpen met het 
opknappen van de Bijn en om iets te doen voor de jeugd en voor 
mezelf natuurlijk want dan kan ik daar naar toegaan met vriendinnen 
en zo. 
Sepp: Mijn vader Erik zit ook in het bestuur en ik vond het erg leuk 
om daarbij te helpen. Ook voor mezelf en mijn vrienden natuurlijk.

Opknappen? Wat hebben jullie allemaal gedaan dan?
Fay: Eigenlijk moest écht alles gebeuren. Alles was oud, kapot of 
vies. De kleuren waren niet van deze tijd. De gang bijvoorbeeld was 
paars met rood. We hebben alles geschilderd met een groepje andere 
jongeren. De wc’s waren wel nog netjes.
Sepp: In het opslaghok stonden ook allerlei spullen die kapot waren 

INTERVIEW: MANUELA WILTENBURG. FOTO'S: KEES DE KWAASTENIET.

Sepp Wiltenburg en Fay Jonker voor de bar in de Bijn.
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of niet compleet, dus dat moest allemaal worden nagekeken en 
weggegooid. De discolampen en andere apparatuur zijn vernieuwd 
en de spotjes zijn vervangen door LED verlichting. De deuren zijn 
geluidsdicht gemaakt. Buiten is het onkruid verwijderd, want het 
zag er niet meer uit. We hebben gewoon superveel schoongemaakt. 
Eigenlijk te veel om op te noemen. 

Dat hebben jullie vast niet met zijn tweeën gedaan. Wie heeft  jullie 
geholpen?
We waren met een groepje van ongeveer 10 jongeren en natuurlijk 
ook samen met het bestuur. Zij wisten wat er allemaal moest 
gebeuren, zij beheerden het budget en hadden contact met allerlei 
mensen die iets konden of wilden doen voor de Bijn. Zonder deze 
sponsoren was dat nooit gelukt. Daarvoor willen we hen natuurlijk 
onwijs bedanken! 

Op 1 en 2 september was de opening? Hoe is dat verlopen?
Op 1 september was de 18- avond, zonder alcohol. DJ Kcrix, uit 
Wassenaar, heeft toen met succes gedraaid. Het was wel duidelijk 
dat de jeugd echt even moest zoeken. Ze liepen in en uit, kwamen 
allemaal even kijken en dan gingen ze weer. Ze liepen wat onwennig 
rond, maar dat gaat de komende tijd hopelijk wel veranderen. De 16+ 
avond was echt een succes. Het stond bommetje vol. Heel veel oud 
Bijn-bezoekers kwamen een kijkje nemen. Ook toen draaide DJ Kcrix.

En nu? Wat gaat de Bijn nu doen?
De Bijn is sowieso ieder weekend open. Als er een keer geen of te 
weinig vrijwilligers zijn om de bar te draaien dan zijn we wel dicht, 
maar dat zetten we dan wel op de Instagram- en/of Facebookpagina 
van de Bijn. 

Eens in de maand organiseren we een feest. Zo was er voor 16+ op 7 
oktober een End-Of-Summer-Party en op 4 november aanstaande zal 
Rollatorpop plaatsvinden. Dat zullen de ‘ouderen’ nog wel kennen, 
want dat werd eerder ook al georganiseerd. We hebben ook iets 
georganiseerd rond Halloween en ook met Kerst en Oud en Nieuw 
zijn plannen en ideeën, maar dat is allemaal nog niet definitief.

Online kaartverkoop
We proberen voor de feesten vooraf online kaarten te verkopen. Zo 
weten we een beetje hoeveel mensen er komen. Maar men kan aan 
de deur nog steeds een kaart kopen voor de feesten. Op ‘gewone’ 
avonden is er geen entree. Voor degenen die dit lezen en een keer 
willen komen naar De Bijn, je kan alleen pinnen!

Hebben jullie ook nog andere plannen?
Ja, het lijkt ons leuk om, wanneer er een EK of WK voetbal is, of 
gewoon een belangrijke wedstrijd of race, de Bijn open te gooien. 

Vrijwilligers in het Zonnetje: De Bijn

Dat delen we dan natuurlijk wel op de socials zodat de jeugd daar-
naartoe komt. Of bijvoorbeeld een keer een dartbord ophangen zodat 
er een darttoernooitje kan worden gehouden. We hebben regelmatig 
vergaderingen met de volwassenen en dan bespreken we de ideeën 
die er allemaal zijn. Zo vullen we elkaar aan. Uiteindelijk zullen de 
volwassenen (ouders) het bestuur gaan overgeven aan de jongeren. 
Maar eerst kijken we het van ze af. We kunnen daar veel van leren.

Wat vinden jullie belangrijk om nog te zeggen in dit interview?
We vinden het belangrijk dat de mensen in de omgeving weinig tot 
geen overlast hebben van de jeugd die naar de Bijn gaat. Want daar 
is natuurlijk al wel veel om te doen geweest. Er is met het opknappen 
voor gezorgd dat de deuren beter sluiten en dat het beter geïsoleerd 
is zodat buren weinig tot geen geluid meekrijgen van de feestjes die 
er zijn. De Bijn is hierdoor nu echt wel geluidsdicht. We proberen er 
alles aan te doen. Als ze willen gaan roken of vapen (want dat mag 
natuurlijk niet binnen) mag het drankje niet mee naar buiten, zodat 
ze ook snel weer binnen zijn en niet buiten blijven hangen. Maar ja, 
dat hebben we niet altijd in de hand. Als de mensen de Bijn verlaten, 
praten ze toch met elkaar. 

Binnenkort worden er nog drie beveiligingscamera’s opgehangen. 
We  hopen dat iedereen gewoon veel plezier maakt en zich netjes 
gedraagt. Want dat is toch wat we willen in Kamerik. Een veilige en 
leuke plek voor de jeugd.

Het bestuur van de Bijn BEDANKT de volgende jonge vrijwilligers:
Elise, Wesley, Fay, Lieke, Jasper, Sepp, Luuk, Zoë, Johan, Nynthe, Luuk, Sophie, Floor, Esmee. 

Het bestuur van de Bijn BEDANKT de volgende sponsoren:
Verweij Schilders, Don van der Meer, Roxin CNC, Garage Rijnland, VSB fonds, Rabo Dichtbij, QBTEC,
Carl Bouwman, Frank Pessel, Ferry Hoogerwerf, Plus Romijn, Roest Houthandel, De Schulenburch

Onderlinge Verzekeringen, Expert Woerden, Celsius, TAL ICT, Marco van de Geer, Makon

en vele Kamerikers die via de online sponsoractie De Bijn een warm hart toedragen.
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Fotogalerij

POLITIESPREEKUUR IN KAMERIK GEWOON WAT MEER RUIMTE!

Kamerik in Beeld

OUD PAPIER OPHAALTEAM JAAP EN LETTA VREESWIJK 26 SEPTEMBER 60 JAAR GETROUWD

ONDERTEKENING NIEUW SPONSORCONTRACT 
MET ONDERLINGE VERZEKERINGEN KAMERIK

STUDENTE DANILLE MELET 
BRENGT OP DE ZATERDAG DE POST ROND

DOOR KEES DE KWAASTENIET:
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Waar kan Paardencoaching Suzanne je bij helpen? 

* jouw persoonlijke ontwikkeling 

* het brengen van rust bij overprikkeling 

* problemen op het gebied van acceptatie of zelfvertrouwen 

* het verlagen van stress 

* het ondersteunen bij AD(H)D, autisme, eetstoornissen en trauma’s  

Paardencoaching is geschikt voor jong en oud! 

Voor meer informatie 

www.paardencoachingsuzanne.nl 

info@paardencoachingsuzanne.nl 

Tel: 06-16967748

* Advies, nieuwbouw en installatie van hardware en software
* Advies en realisatie van netwerken en VoIP
* Service van hardware en netwerken
* Onderhoudsabonnementen
* Email en webhosting

Is uw PC of laptop traag of zijn er andere problemen, 
wij bieden u de Stoof & Computers! servicebeurt 
aan.
Hiermee zorgen wij ervoor dat u zo snel mogelijk 
weer optimaal kan gebruik kunt maken van PC of 
laptop!
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Samen met de vernieuwde uitstraling gaat 
‘Van der Vliet Administraties’ verder onder 
de naam: FIABLE ADMINISTRATIES

onze kernwaarden: 
 Betrouwbaar
 Kundig
 Persoonlijke aandacht
 Proactief

Fiable is een administratie- en belastingadvies- 
kantoor met aandacht voor zijn cliënten. Indien U op 
zoek bent naar een kantoor dat U op persoonlijke 
wijze helpt met uw administratie- en belastingzaken 
kunt U contact met ons op nemen.

adres
Handelsweg 12
3471 DZ Kamerik

contact
0348 - 769089
info@fiableadministraties.nl
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info@jp-install.nl JP-installaties.nl

Zonnepanelen op uw dak?

JP  Oerzorgt de installatie Oan 

dak tot meterkast! 

 +316 42 28 11 03

Een persoonlijke aanpak;

Volledige ontzorging;

Concurerende prijzen!

V���E�� �P ����

Buitenplaats Kameryck
Kom Ryckelijk Genieten!

• Restaurant ’t Ryck 
• Zalen met eigen terras aan het water
• Verschillende binnen- en buiten activiteiten
• Keuken met streekproducten 

Iets te vieren? 
Buitenplaats Kameryck is een inspirerende 
omgeving. Wij verwelkomen jullie graag!

Oortjespad 3, Kamerik • (0348) 400 771 
info@kameryck.nl • www.kameryck.nl

Uw 
advertentie 

hier?
Belangstelling om in dit blad te adverteren? Mail 
naar adverteren@ov-kamerik.nl. Prijzen:

Leden Ondernemersvereniging Kamerik
Niet Leden Ondernemersvereniging Kamerik

  € 40,00
€ 60,00


